
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 07.12.2017  
 
Silja Ekeland Bjørkly (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Vedtaket som gjeld pålegg om elevinspektørstilling ved alle dei vidaregåande skulane , jf. FT 
41/1998, vert ikkje oppheva.» 

 
Røysting 
Bjørkly sitt forslag fekk 4 røyster (H, MDG) og fall. 
Innstillinga fekk 11 røyster (A, Frp, V, SV, KrF, Sp) og vart vedteke som innstilling til fylkestinget. 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
1. Fylkestinget vil framheve det viktige arbeidet som elevinspektørane gjer. Desse oppgåvene skal 

framleis utførast.  
 

2. Fylkestinget meiner at dei vidaregåande skulane har i oppgåve å organisere dette innanfor vedtekne 
budsjettrammer. 

 


